

Title (en)

Library and/or stationery article such as a book, booklet, brochure or similar, for sending by post without an envelope

Title (de)

Bibliothek- und/oder Papierwarenartikel sowie Buch, Heft, Broschüre oder ähnliches, zum Versand ohne Umschlag

Title (fr)

Article de librairie et/ou papeterie tel que, livre, cahier, brochure ou similaires, destiné à être acheminé par voie postale sans enveloppe

Publication

EP 1006003 A1 20000607 (FR)

Application

EP 99490031 A 19991026

Priority

FR 9814173 A 19981106

Abstract (en)

[origin: FR2785568A1] The postable book has a cover (1) with an address zone (2) and a stamping zone (3) containing multiple pages. Access to the pages is controlled by a removable adhesive label seal (12) co-operating with the cover. The seal can move between a position in which the book is held closed and a position allowing access to the pages. In the closed position, the seal allows viewing of the address and stamping zones to allow mailing.

Abstract (fr)

L'invention concerne un article de librairie et/ou papeterie tel que, notamment, livre, cahier, brochure ou similaires, destiné à être acheminé par voie postale sans enveloppe, constitué au moins d'une couverture (1), présentant une zone d'adressage (2) et/ou une zone d'affranchissement (3), et d'un ou plusieurs feuillets (4), prévus à l'intérieur de ladite couverture (1). Selon l'invention, ledit article comprend des moyens de contrôle (12) de l'accès audit ou auxdits feuillets (4), amovibles, aptes à coopérer avec ladite couverture (1) et à prendre une première position dans laquelle l'article peut être ouvert et une seconde position dans laquelle il est maintenu fermé en laissant la zone d'adressage (2) et/ou d'affranchissement (3) visible, pour permettre son acheminement. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7

B42D 7/00

IPC 8 full level

B42D 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 7/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] NL 8801746 A 19900201 - OOSTERBOSCH BOEKBINDELIJ
- [A] EP 0666186 A1 19950809 - FERAG AG [CH]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2785568 A1 20000512; FR 2785568 B1 20001215; EP 1006003 A1 20000607

DOCDB simple family (application)

FR 9814173 A 19981106; EP 99490031 A 19991026